
       

 

             

 ,חבריםשלום  

 

 . מ"השבוע השישי לשביתה ועדיין לא הושגה פריצת הדרך במיוחלת במוזה 

 

בסוף השבוע שעבר התקיימו מגעים עם לשכת ראש הממשלה  בהם הועלו מספר רעיונות 

אנו מקווים שעם .  אך כרגע לא ניתן לקדם רעיונות אלו בגלל התנגדותו של האוצר, קונסטרוקטיביים

הממשלה מאנאפוליס ניתן יהיה לחדש את המגעים עם אנשי הלשכה ולהגיע להבנות שוב פמלית ראש 

ימשך הקפאון נאלץ לשקול החמרה נוספת של , בגלל אדישות האוצר, אם. מ עניני"שיאפשרו מו

 .השביתה

 

למרות מאמצים רבים לא הצלחנו .  בינתיים אנו ממשיכים בהסברה ובמגעים עם חברי כנסת ואישי ציבור

אולי בגלל שהוא נערך במקביל למאבק החשוב , מאבקנו תשומת לב ציבורית במידה הראויה לולמקד ב

אנו מבקשים מחברי .  לכן יש חשיבות רבה להתגיסות של אנשינו למערכה על דעת הקהל. של המורים

 . הסגל שינצלו כל במה ציבורית הניתנת להם לחזור ולאזכר את  השביתה  הנמשכת באוניברסיטאות

  

 בבנין גילמן מפגש שמטרתו להערך 278 באולם 28.11.07רום פעילי ארגון הסגל יקיים ביום רביעי פו

 .לפעילות שתגביר את הנראות של מאבקנו

 

 .נעדכנכם ככל שתהיינה התפתחויות

 

 ,חזקו ואמצו

 בנצי


